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Ad 1
Dirigent: Christine
Referent: Mie

Ad 2
Årsberetning v/Christine
Beretter om antal filmvisninger og antal børn i de respektive grupper.
De frivillige har gjort en stor indsats til filmvisningerne, bl.a. med at vise børn + følgeforældre deres
pladser i salen.
Generelt tilfredshed med filmvalg, dog en enkelt film i de stores gruppe som nogle piger har
kommenteret var for svær at forstå – det var en udenlandsk film.
Regnskabet gennemgås på et senere punkt, men Trine og Jens påpeger, at der skal være en note i
regnskabet, hvor det fremgår, at der endnu ikke er betalt for film- og biografleje, og at det er derfor, at
egenkapitalen p.t. er stor.
Mit-id (erhverv) er Tine i gang med at se på.
Jens spørger til, om der var mange på venteliste. Vi taler kort om, at der havde været lidt problemer
med at få brochurerne ud i tide.

3 bestyrelsesmedlemmer stopper: Trine, Malene og Christian Hildebrandt.
Trine har muligvis fundet et medlem mere, Thomas, som dog ikke kan være til stede i dag. Trine har
aftalt med ham, at Christian Danielsen kontakter ham mhp. at melde sig ind i bestyrelsen.

Årsberetningen godkendes.
Christine deler buketter ud til de tre bestyrelsesmedlemmer, der stopper.

Ad 3
Fremlæggelse af regnskab. Gennemgås i fællesskab.
Jens spørger til, hvorfor medlemskontingentet ikke svarer til de 150 kr. x antallet af medlemmer.
Forklaringen skal nok findes i, at der er fratrukket et gebyr fra det medlemssystem, foreningen bruger.
Christian Hildebrandt mener, at der i regnskabet står Nettoomsætning netop, fordi det er et nettobeløb,
altså et beløb, hvor der er fratrukket gebyret.
Jens foreslår, at dette ændres, så man præcist kan se, hvor meget medlemskontingentet er, og hvor
meget gebyrerne er.
Forskellige punkter i regnskabet drøftes, da det er uklart, hvad punkterne dækker over. Bl.a. spørger
Kurt til, hvorfor Administrationsomkostningerne er næsten fordoblet fra 2021 til 2022.
Mie spørger til, hvem der har adgang til bankkontoen. P.t. har Christine og Christian Hildebrandt.
Jens spørger igen til, hvordan det kan være, at egenkapitalen er så høj. Flere mener, at det er, fordi
filmleje og biografleje for indeværende sæson ikke var betalt, da regnskabsåret blev afsluttet.
Derudover bemærker Jens, at revisorhonoraret ved en fejl er med i dette regnskab, selvom udgiften
endnu ikke er betalt, da vi først nu har modtaget regnskabet.
Trine bemærker, hvilke punkter i regnskabet der skal rettes til/tydeliggøres. Først når rettelserne
fremgår af regnskabet, kan det godkendes.
Enighed om, at vi skal finde en anden bogholder, da kommunikationen med JES Revision, som vi har
brugt i år, har været træg, ligesom at der er flere uklarheder i regnskabet.
Trine anbefaler, at vi googler ’Bogholder’ til at finde en erstatning.



Ad 4
Ingen indkomne forslag.

Ad 5
Valg af medlemmer til bestyrelsen og suppleanter.
Trine, Malene og Christian Hildebrandt træder ud af bestyrelsen.
Christine, Mie, Christian Danielsen, Tine og Kurt er fortsat valgt til bestyrelsen.
Vi taler om, at vi har brug for at få styr på, hvem der har adgang til bestyrelsens Gmail, og at det er
uklart, hvordan bestyrelsesmedlemmer kan tjekke mail. Christian Danielsen har ikke kunnet logge på.
Malene tilbyder at fortsætte med at vedligeholde hjemmesiden som frivillig, men uden at være
bestyrelsesmedlem.

Ad 6
Jens vælges som revisor fortsat.

Ad 7
Ingen har noget til eventuelt.
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